
ANDELSBOLIGFORENINGEN PAKHUSET

Referat bestyrelsesmøde den 3. september 2022
Til stede:

Jens Erik Jensen
Kay Panduro

Økonomi

Økonomien udvikler sig som forventet. Foreningen har endnu ikke mærket til de
stigende energipriser, som der tales meget om.

Der står ca. kr. 20.000 på vedligeholdelseskontoen. Det burde være nok til at 
kunne dække udgifterne til reparation af facaderne.

Foreningens bog

Vi vil dele Foreningens bog i to afsnit. Det ene afsnit vil blive en egentlig 
husorden, som skal godkendes af en generalforsamling. Det andet afsnit 
indeholder fakta om foreningen samt en masse praktiske ting. Der er egentlig 
ikke meget nyt i forhold til, hvad vi kender i dag.
Men bestyrelsen finder, at der er vigtigt, at tingene er nedskrevet og godkendt 
af en generalforsamling. Det skal ses i lyset af, at vi jo ikke har en lejekontrakt 
eller lignede, hvori en husorden mv. normalt vil være nedskrevet.

Have og udendørs alealer

Bestyrelsen vil gerne påskønne Oles arbejde med at holde haven og udendørs 
arealerne. Det blev derfor beslutte give Ole et gavekort, som kan benyttes i 
Sallings butikker.

På bestyrelsens vegne

Jens Erik Jensen
Formand
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